
RM 0052-6-1/10 
PROTOKÓŁ 

z I Sesji VI kadencji Rady Miejskiej 
w Piotrkowie Kujawskim 

odbytej w dn. 02 grudnia 2010 roku. 
 

Ad. 1  

Otwarcia I Sesji Rady Miejskiej VI kadencji w Piotrkowie Kujawskim dokonał Pan Jan Braer, 

najstarszy radny. Powitał wszystkich zebranych. 

Ad. 2 

- Pani BoŜena Bieganowska – Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej w Piotrkowie 

Kujawskim udzieliła informacji dotyczącej przebiegu i wyników wyborów samorządowych  

w części dotyczącej wyboru radnych Rady Miejskiej. Odczytała część II wyciągu z obwieszczenia 

Komisarza Wyborczego w Bydgoszczy z dnia 23 listopada 2010 r., która dotyczyła wyników 

szczegółowych w wyborach do Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim. Wyciąg w/w stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Na koniec swej wypowiedzi Pani Przewodnicząca pogratulowała wszystkim radnym wyboru Ŝycząc 

owocnej współpracy w słuŜbie dla dobra publicznego. 

Ad. 3  a, b 

- Pan Jan Braer, jako najstarszy Radny złoŜył ślubowanie na sztandar Rady Miejskiej słowami 

„Ślubuje, tak mi dopomóŜ Bóg”. 

- Pozostali Radni, w kolejności alfabetycznej, równieŜ złoŜyli ślubowanie, podchodząc do 

sztandaru. 

Ad. 4  

- Pan Jan Braer, Przewodniczący obrad sesji powiedział, iŜ w obradach I sesji VI kadencji Rady 

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim uczestniczyło 15 radnych na ustawową liczbę 15 radnych, 

stwierdził quorum, zdolne do podejmowania uchwał.  

Ad. 5 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było.. 

Ad. 6 

Sekretarzem I Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim VI kadencji został Radny, Pan 

Krystian Betliński. 

Ad. 7 a 

- Sekretarz Miasta i Gminy, Pan Jarosław Waszak odczytał treść projektu regulaminu głosowania w 

wyborach Przewodniczącego Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim oraz projekt uchwały Nr 

I/1/10 w sprawie przyjęcia w/w regulaminu. 



Uwag do projektu regulaminu radni nie zgłosili, uchwała Nr I/1/10 w sprawie przyjęcia regulaminu 

głosowania w wyborach Przewodniczącego Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim została 

przyjęta jednogłośnie. 15 radnych głosowało za jej przyjęciem, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. 

Ad. 7b 

Powołano Komisje Skrutacyjną do przeprowadzenia głosowania tajnych w sprawie wyboru 

Przewodniczącego i dwóch Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim w 

następującym składzie:, 

- Stanisław Pomianowski, 

- Halina Wawrzyniak, 

- Mariusz Wojciechowski. 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę.  

Za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w w/w składzie głosowało 15 radnych.  

 

- Na Przewodniczącego Rady Miejskiej zgłoszono następujące kandydatury:  

   -  Arleta Krystyna Petek (zgłoszony przez Panią Halinę Wawrzyniak, który umotywował podanie 

tej kandydatury następująco: „ Pani Arleta Krystyną Petek w poprzedniej kadencji godnie 

reprezentował Radę będąc jedną z Wiceprzewodniczących, uwaŜam, Ŝe jest osobą odpowiednią na 

to stanowisko”) 

    -  Arkadiusz Jarosław Rybak (zgłoszony przez Pana Mariusza Śmigla, który umotywował 

podanie tej kandydatury następująco: „Był radnym w poprzedniej kadencji, ma zatem pełne 

doświadczenie do pełnienia tej funkcji.”) 

- Krzysztof Mirosław śak (zgłoszony przez Pana Mariusza Wojciechowskiego, który umotywował 

podanie tej kandydatury następująco: „Co prawda radnym jest dopiero pierwszy raz, ale dość długo 

piastuje funkcję sołtysa, znam go osobiście i uwaŜam, ze nadaje się do pełnienia funkcji 

Przewodniczącego”). 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia głosowania. Członkowie Komisji ostęplowali 

karty do głosowania, uprzednio umieszczając na nich nazwiska kandydatów na Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, w kolejności alfabetycznej (wykorzystane karty do 

głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu). Zapieczętowano takŜe urnę. Następnie 

rozdano radnym karty do głosowania, po czym radni przystąpili do głosowania. Karty umieszczono 

w urnie. Następnie Komisja Skrutacyjna otworzyła urnę, przeliczyła głosy, a na tę okoliczność 

sporządzono protokół, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Następnie protokół 



odczytano. 

W wyniku głosowania tajnego Przewodniczącym Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim został 

wybrany Pan Arkadiusz Jarosław Rybak, który otrzymał 9 waŜnych głosów co stanowi bezwzględna 

większość oddanych głosów. 

Następstwem przeprowadzenia głosowania tajnego w w/w sprawie stało się podjecie uchwały Nr 

I/2/10 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim. Za 

przyjęciem uchwały Nr I/2/10 głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie 

było. 

Ad. 7 b  

Dalszą część Sesji poprowadził Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Arkadiusz Jarosław Rybak. 

Odczytał on treść regulaminu  w sprawie głosowania w wyborach Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim oraz projekt uchwały w sprawie przyjęcia w/w regulaminu Nr 

I/3/10. 

Regulamin został przyjęty jednogłośnie. Za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

- Na wiceprzewodniczących Rady Miejskiej zgłoszono następujące kandydatury:  

   - Sławomir Henryk Bogucki (zgłoszony przez Pana Stanisława Pomianowskiego), kandydat 

wyraził zgodę na kandydowanie, 

    - Krzysztof Mirosław śak (zgłoszony przez Pana Sławomira Kawczyńskiego), kandydat wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10-minutowa przerwę. 

Po przerwie: 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia głosowania. Członkowie Komisji ostęplowali 

karty do głosowania, uprzednio umieszczając na nich nazwiska kandydatów na 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, w kolejności alfabetycznej 

(wykorzystane karty do głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu). Zapieczętowano 

takŜe urnę. Następnie rozdano radnym karty do głosowania, po czym radni przystąpili do 

głosowania. Karty umieszczono w urnie. Następnie Komisja Skrutacyjna otworzyła urnę, 

przeliczyła głosy, a na tę okoliczność sporządzono protokół, który stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Protokół odczytano. 

W wyniku głosowania tajnego wiceprzewodniczącymi Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim 

zostali wybrani radni: Sławomir Henryk Bogucki i Krzysztof Mirosław śak. 

Następstwem przeprowadzenia głosowania tajnego w w/w sprawie stało się podjecie uchwały Nr 

I/4/10 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim. 



Uchwała Nr I/4/10 została przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Ad. 8 

- Pani Jolanta Zalesińska przedstawiła Radnym informacje dotyczące stanu budŜetu Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski. Odczytała uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

sprawie sprawozdania z wykonania budŜetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za trzeci kwartał 

2010 roku.  

 

Ad. 9 

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz Miasta i Gminy pogratulował Radnym tego, iŜ zostali 

wybrani przez społeczeństwo, aby zasiadali w tym zaszczytnym gronie i reprezentowali 

mieszkańców gminy. Dodał, iŜ jest to wielki zaszczyt a zarazem ogromna odpowiedzialność. 

Powiedział takŜe, iŜ ma nadzieję, Ŝe radni w swoich decyzjach inwestycyjnych utrzymają 

dotychczasowe proporcje miasto – wieś. Dodał, iŜ chciałby aby w Radzie nie istniały podziały 

polityczne, bo cel moŜna osiągnąć jedynie wspólnym działaniem, a spory i wypracowanie stanowisk 

powinno następować na posiedzeniach komisji.  

Pan Burmistrz poinformował takŜe, iŜ został rozstrzygnięty przetarg na budowę hydroforni, wartość 

kosztorysowa przedsięwzięcia wynosiła 9.200.000 zł, po przetargu udało się ją zamknąć kwotą 

7.200.000 zł. Podpisanie umowy ma nastąpić po 5 grudnia.  Powiedział, iŜ podatki na 2011 rok 

pozostały na poziomie z roku ubiegłego, nie były one podniesione juŜ trzeci raz. 

 

- Pan Wiesław Michalak – członek Izby Rolniczej, pogratulował radnym wyboru. poprosił takŜe o 

wyjaśnienie nazewnictwa Rady, zapytał dlaczego nasza Rada nazywa się Miejska skoro Urząd jest 

Miasta i Gminy? Powiedział radnym aby informowali ludzi o wysokości swoich diet poniewaŜ 

krąŜą na ten temat fałszywe pogłoski. Poinformował równieŜ o wysokości diet w Izbie Rolniczej, 

wynoszą one od 90 do 110 zł na kwartał. 

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski udzielił odpowiedzi 

Panu Wiesławowi Michalakowi odnośnie nazewnictwa Rady. Powiedział, iŜ zgodnie z art. 15 ust. 1 

ustawy o samorządzie gminnym jeŜeli siedziba rady gminy znajduje się w mieście połoŜonym na 

terytorium tej gminy, rada nosi nazwę rady miejskiej. 

 

- Panowie: Sławomir Bogucki i Mariusz Wojciechowski poprosili o kserokopie uchwały regionalnej 

Izby Obrachunkowej oraz informacji o stanie budŜetu, które wcześniej przytaczała Pani Skarbnik. 

 

- Pan Stanisław Pomianowski zapytał czy są w budŜecie wyznaczone środki na odśnieŜanie? 



- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz Miasta i Gminy odpowiedział, iŜ wyznaczono na ten cel 

300 tys. zł. Dodał, iŜ w chwili obecnej pracuje 9 maszyn odśnieŜających a jeśli opady ustaną to w 

ciągu około 5 godzin wszystkie drogi w gminie powinny być przejezdne. Powiedział takŜe, iŜ w 

odśnieŜaniu pomagają przedsiębiorcy, którzy posiadają odpowiedni sprzęt. 

 

- Pani Arleta Petek poprosiła o odśnieŜenie chodników wokół parku w Piotrkowie Kujawskim przez 

pracowników interwencyjnych. 

 

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, iŜ Urząd Wojewódzki poinformował , iŜ do końca grudnia 

moŜna składać wnioski o odszkodowanie za straty w zboŜach ozimych. 

- Pan Mariusz Wojciechowski zapytał gdzie naleŜy w/w wnioski kierować? 

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, Ŝe do tutejszego urzędu. 

 

Ad. 10 

Zamknięcie I Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 15.00 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Joanna Zientkiewicz: 

                       ................................ 

                                                                                       Przewodniczący Rady Miejskiej: 

                                                                                                 Arkadiusz Rybak 

                                                                                             .......................................... 

 

 

  

 

 

 

 

 

  

 

  

 


